
Yalovaspor Tekerlekli Sandalye Basketbol takım kaptanı Serhan Bey: 

- Türkiye de engelli olmak zor mu?  

+Evet, ülkemizde maalesef engelli birey olmak zor. Biz Tekerlekli Sandalye Basketbol Takımı olmamıza 

rağmen gerekli şartlar sağlanmaya çalışılsa bile bazı konularda hala güçlük çekebiliyoruz. Özellikle 

ulaşımda araçların fiziksel yetersizliği yüzünden bir kaç kişinin aynı anda yardım etmesi gerekiyor tabii 

bu sırada düşmeye bağlı sakatlık riskleriyle de karşı karşıya kalıyoruz. 

 

Yalovaspor Tekerlekli Sandalye Basketbol takımı kadın oyuncusu Esra Hanım:  

-Engelli bireyleri nasıl hayatın içine katarız? 

+Ben bu soruya şöyle bir cevap vermek istiyorum. Engeli bulunan bireylerle engeli bulunmayan 

bireyler arasında bir fark gözetilmeden aynı ortamda vakit geçirmeleri gerekiyor. Ben basketbola 

engeli bulunmayan arkadaşlarıma katılarak başladım. Onlar oynuyordu bende onlarla birlikte 

oynuyordum. Daha sonra tekerlekli sandalye basketbol takımının bir ilanını gördüm ve katıldım. İlk 

başta bu takımı engellilerin hareket etmesi sosyalleşmesi ve fizyoterapi amaçlı kurduklarını söylediler 

daha sonradan hem ülkemizde ki yaklaşımlar hem engelli bireylerin bu spora ilgisinden dolayı bu 

takımları profesyonelleştirdiler. Bizler engeli olmayan bireyler hakkında bilgi sahibiyiz çünkü bizlerin 

çoğu doğuştan engelli değiliz sonradan engelli olmuş bireyleriz. Fakat engeli olmayan bireyler bizler 

hakkında pek bilgi sahibi değil ve herhangi bir farkındalıkları yok. Herkes birer engelli adayıdır. Bu 

yüzden engelli bireylere tepeden bakılmaması gerekiyor. Olabildiğince onları da aktivitelere katmamız 

gerekiyor. Engel olma, farkında ol. 


